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Protokół Nr XXVII/2012 

z odbytej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

w dniu 13 grudnia 2012r. o godz.11.30 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

Ad.1. 

Sprawy regulaminowe: 

Ad.1.1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Damian Utracki otworzył XXVII nadzwyczajną  sesję 
VI kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie.  
Jednocześnie poinformował, iż jest to sesja Nr XXVII , natomiast w zawiadomieniach radni  
otrzymali Nr XXVIII. 
Wynika to z tego, że sesja nr  XXVII była planowana na dzień 21.12.2012r. , w międzyczasie 
zaszła pilna potrzeba zwołania sesji nadzwyczajnej, w  związku  z czym sesja nadzwyczajna 
nie mogła mieć nadany Nr XXVIII ,a po niej- Nr XXVII. Dlatego po zasięgnięciu opinii Pana 
Mecenasa –dzisiejsza sesja będzie miała Nr XXVII, a  w dniu 21.12.2012r. będzie Nr 
XXVIII. 
Po powitaniu Panów Burmistrzów, radnych i  pracowników urzędu oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności, aktualnie w sesji udział bierze 11 radnych (nieobecni usprawiedliwieni radni: 
Jarosław Dudzis , Renata Konieczna, Przemysław Jarosik, Robert Łukaszewicz) , co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał (lista obecności radnych stanowi załącznik 1 do 
niniejszego protokołu). 

Ad.1.2. 

Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Utracki zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi , bądź  poprawki  do 
porządku obrad sesji? 
Głos zabrał radny Pych  -  cytując  treść  wyciągu z ustawy o samorządzie :  

„Sesje nadzwyczajne zwołuje się poza  sesjami  ustalonymi w planie  pracy Rady ,  w 
przypadkach szczególnych, w których zachodzi potrzeba załatwienia sprawy  wynikłej 
niespodziewanie, a  przy tym niecierpiącej zwłoki . 
Jej pilność sprawia  , że rozstrzygnięcia nie można odłożyć  do kolejnej sesji zwyczajnej , 
również  porządek obrad sesji nadzwyczajnej jest specyficzny. 
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Poza  otwarciem i zamknięciem sesji oraz  zatwierdzeniem  jej porządku może on zawierać 
tylko te  sprawy  z powodu, których sesja  nadzwyczajna  zwołana. 
Pominięte mogą być , a nawet powinny „informacje, komunikaty, sprawozdania, interpelacje, 
zapytania, wolne wnioski i inne punkty”. 
 
W związku z powyższym radny Pych wniósł  o skreślenie  z porządku obrad punktu  3 – 
interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne  oraz  punktu  4  - odpowiedzi na zgłoszone 
interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 
Wiceprzewodniczący  Utracki odniósł się  do  przedmówcy- informując, iż  z cytatu wynika, 
że „ mogą być, a nawet powinny „  - nie jest to jednoznaczne ze stwierdzeniem – „muszą 
być”. 
 Natomiast  jeśli jest  taka wola radnego Pycha  , to Wiceprzewodniczący  Utracki przychyla 
się, by ww. punkty skreślić z porządku obrad dzisiejszej sesji . 
Nadto wyjaśnił, iż  punkt 3 został dodany po to, by  w przypadku  pilnych  spraw – radni 
mieli  możliwość zgłoszenia ich. 
Natomiast jeśli by nie było takich  spraw - punkty te automatycznie zostałyby pominięte. 
 
Radny Pych odniósł się do  poprzedniej nadzwyczajnej sesji, która została zwołana na 
wniosek grupy radnych  - Przewodniczący Rady  zarzucił radnym   , że nie mają  programu 
sesji . 
Wiceprzewodniczący odpowiedział, iż na przyszłość sprawa zostanie wyjaśniona z Panem 
Mecenasem jak , to ma wyglądać. 
Więcej uwag i poprawek do porządku obrad nie wniesiono. 
Przystąpiono  więc do propozycji radnego Pycha o  wykreślenie z porządku obrad punktu 3 – 
interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne  oraz  punktu  4  - odpowiedzi na zgłoszone 
interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Wiceprzewodniczący Utracki zwrócił się do radnych kto jest  „za” wykreśleniem punktu  
3- interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne – „za”  głosowało 9 radnych,    
przy 2 głosach  „ wstrzymuj ących się”- punkt 3 został skreślony z porządku obrad. 
 
Następnie Wiceprzewodniczący Utracki zwrócił się do radnych kto jest  „za” wykreśleniem 
punktu  4- odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne- „za” 
głosowało 9 radnych, przy 2 głosach „wstrzymuj ących się”-  punkt 4 został skreślony z 
porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący  poinformował, że przystępujemy do głosowania nad porządkiem obrad  
po zmianach tj. z wykreśleniem punktu 3 i 4  oraz z numeracją zamknięcia  sesji 
 jako punktu 3. 
 
„Za” przyj ęciem ww. porządku obrad głosowało 11 – jednogłośnie. 
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Ad.2.Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Ad.2.1. 
Uchylenia uchwały  Nr XXVI/205/2012 RM w Rzepinie z dnia 29.11.2012r. w sprawie  
obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa do naliczenia podatku 
rolnego na obszarze gminy Rzepin. 
 
Pani Bogusława Waszak poinformowała, że  z uwagi na wystąpienie błędu merytorycznego,   
w par. 1 uchwały , polegającym  na  obniżeniu  średniej ceny skupu żyta  do celów wymiaru 
podatku rolnego  - jest na  2012r. – winno być   na 2013r.  
W związku  z czym  należy uchylić ww. uchwałę. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały  głosowało  11 radnych – jednogłośnie. 
 
Ad.2.2. 
Obniżenia średniej ceny skupu żyta , przyjmowanej jako podstawa do naliczenia 
podatku rolnego na obszarze gminy Rzepin. 
 
Pani  Waszak  poinformowała, że Pan Burmistrz proponuje obniżenie średniej ceny  skupu 
żyta do  kwoty 60zł/q ( jak w poprzedniej uchwale)  ze zmianą  wymiaru podatku rolnego na 
2013r. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały  głosowało  11 radnych – jednogłośnie. 
 
Ad.3.Zamknięcie sesji. 

Wobec  zrealizowania  tematów obrad Wiceprzewodniczący Rady  Damian Utracki o 
godz.12.00  zamknął  XXVII  nadzwyczajn ą sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

Protokółowała: 

M. Szewczyńska                                                                  Przewodniczył:  

                                                                                 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                          (-) Damian Utracki  

 

 

 

 


